

# Dagordning

Styrelsemöte 13

Medicinska Föreningen Lund-Malmö

28 mars, 17:30

Locus Medicus Lundensis, Tunavägen 5, Lund.



---

## Formalia

1. OFMÖ
2. Mötets behöriga utlysande
3. Fastställande av dagordningen
4. Adjungeringar
5. Val av justeringsperson
6. Föregående mötesprotokoll

## Rapporter

- Incheckning
7. Styrelserapporter (muntligen, högst 5 minuter var)
  8. Ekonomisk rapport

## Beslut

9. Äskan IdrU - Med SM Bilaga 1
10. Äskan Biobollen Bilaga 2

## Diskussion

11. Verksamhetsplan Bilaga 3
12. Budget Bilaga 4
13. Corpus Laborans riktlinjer Bilaga 5
14. Prisutdelning Corbalen Bilaga 6
15. Sonden Bilaga 7
16. Mandatperiod novischgeneraler Bilaga 8
17. Corbalen Bilaga 9
18. Samarbetspartner Bilaga 10
19. Fira Malmö Locus Bilaga 11
20. Ny sångbok Bilaga 12

## Till slut

21. Övrigt
22. OFMA
23. Utcheckning

### **Bilaga 1. Äskan IdrU - Med SM**

*Föredragande: Ordförande Olle*

Vi i IDRU skulle behöva 3 000kr mer för att kunna betala betala anmälningsavgiften till alla på Med-SM. Detta då det sedan innan är sagt att fakulteten står för den delen.

IDRU äskar om ytterligare 3000kr för att betala anmälningsavgift för med-sm.

Styrelsen föreslås besluta  
att bifalla IDRUs äskan á 3000kr

### **Bilaga 2. Äskan Biobollen**

*Föredragande: Ordförande Olle*

BUR har äskat pengar för biobollen från PNM. Biljetterna till Uppsala blev dock dyrare än väntat varpå de vill äska det sista från styrelsen.

Äskan finns bifogad som bilaga 2a.

Styrelsen föreslås besluta  
att bifalla BURs äskan á 2000kr

## **Diskussion**

### **Bilaga 3. Verksamhetsplan**

*Föredragande: Ordförande Olle*

Det börjar bli dags att konstruera ihop en verksamhetsplan. Tänker att vi brainstormar lite kort här vad MF ska fokusera på under nästa verksamhetsår.

Sedan behöver vi sitta en helkväll eller en helgeftermiddag och skriva det ordentligt. Förslagsvis 2a, 3e eller 4e maj från 17 och framåt. Även denna och nästa söndag kan bli aktuell för de som har möjlighet. Resultatet kommer tas upp som ordentlig diskussion på nästa STYM innan presentation för FUM.

Fjolårets verksamhetsplan är bifogad som bilaga 3a.

### **Bilaga 4. Budget**

*Föredragande: Ordförande Olle*

Likt verksamhetsplanen ska även en budget göras. Förslagsvis på samma sätt rent kalendermässigt som verksamhetsplanen. Även tisdagen den 9e april kan bli aktuell i detta fallet. På detta mötet tänker jag mer en kort diskussion kring hur vår grundinställning ser ut kring prioriteringar och nedskärningar.

Förra årets budget är bifogad som bilaga 4a.

### **Bilaga 5. Corpus Laborans riktlinjer**

*Föredragande: Arbetsmarknadsansvarig Felicia*

Felicia har, tillsammans med Corpus Laborans utskottet och Sofia från Våvs, utvärderat årets Corpus Laborans. Utifrån denna utvärdering har sedan riktlinjer skrivits. Riktlinjerna har tagits upp i CM styrelsen, men vad tycker MF styrelsen?

Riktlinjerna finns bifogade som bilaga 5a.

### **Bilaga 6. Prisutdelning Corbalen**

*Föredragande: Socialt ansvarig Gustav*

Diskussion kring vilka utmärkelser och priser som delas ut på Corbalen. Hör vissa mer hemma där än andra?

### **Bilaga 7. Sonden**

*Föredragande: Kommunikationsansvarig Kristina*

Kristina har haft möte med sondenredaktören och redogör vad de kommit fram till. Diskussion kring sondens framtid.

### **Bilaga 8. Mandatperiod novischgeneraler**

*Föredragande: Socialt ansvarig Gustav*

Efter novischutvärdering har frågan lyfts om novischgeneralernas mandatperiod. Är en sådan förändring aktuell, för och nackdelar? Förslag på alternativa datum skulle vara att sitta april till mars respektive november till oktober.

### **Bilaga 9. Corbalen**

*Föredragande: Ordförande Olle*

Denna punkten handlar mest om att kort gå igenom det som diskuterades och sades på FUM i tisdags samt förbereda inför nästa Corpus STYM.

### **Bilaga 10. Samarbetspartner**

*Föredragande: Arbetsmarknadsansvarig Felicia*

Felicia har haft möte med en tänkbar samarbetspartner. Felicia informerar om mötet. Vad tycker styrelsen om detta?

### **Bilaga 11. Fira Malmö Locus**

*Föredragande: Vice ordförande Elin*

Malmö Locus ska firas på den 2a april kl 12-14. Vad behöver förberedas inför det, och vem fixar vad?

### **Bilaga 12. Ny sångbok**

*Föredragande: Vice ordförande Elin*

I början av hösten bestämdes att det ska sättas ihop en arbetsgrupp inom seniors för att skriva en ny Sångbok. Elin beställde 800 st så det är relevant att detta tas tag i nu, eventuellt sätts in i verksamhetsplan för styrelsen 19/20.